
 
 
Voorstelbrief Nieuwe Bestuursleden 

 

Voorstel nieuwe penningmeester: Dirk Jan Lucas (46 jaar) 

 

 
 

Mijn eerste zeilboot kreeg ik op m’n vijfde, in 1984. Een Optimist met de naam 't Wastobben — hoe toepasselijk 

wil je het hebben? Ik leerde zeilen op de Kaag bij de POC, waar ik ook Rogier Vos leerde kennen. In 1991 begon 

ik ook met wedstrijden buiten de Kaag en al snel zat ik in het jeugdteam en later de kernploeg onder ander met 

Jan Willem Harwijne. Ik voer wedstrijden in binnen- en buitenland en maakte uiteindelijk de overstap naar de 

420. Hoogtepunt? Een wereldtitel op het ISAF Jeugd WK in 1996 met Mats Hellman. Daarna heb ik nog vier jaar 

in de 470 gevaren. 

 

In 2002 besloot ik mijn Olympische droom los te laten en me te richten op mijn studie bedrijfskunde in 

Rotterdam. Maar echt afscheid van het zeilen heb ik nooit genomen. Ik heb onder andere in de J22, Mumm30, 

X35, Regenboog en Draak gevaren — in de Draak samen met Elmar Pigeaud. Toen ik later naar Londen 

verhuisde voor werk werd het allemaal wat minder, maar ik probeer nog regelmatig in te stappen voor een 

wedstrijdje, vooral in de Regenboog. Niet altijd zonder succes trouwens. 

 

Ik ben getrouwd met Hanna, de zus van mijn vroegere Optimistenmaatje Mats, en samen hebben we twee 

kinderen: Finn en Linnea. Onze oudste, Finn, is twee jaar geleden gestart in de Opti Groen, heeft vorig jaar de 

Combi A/B gevaren en gaat dit jaar voor het eerst de landelijke wedstrijden in. Ontzettend leuk om te zien hoe 

hij zijn eigen zeilavontuur begint. 

 

Wat voor mij zo leuk is, is hoeveel oude bekenden ik weer tegenkwam op en rond het water. Vrienden met wie 

ik al meer dan 35 jaar zeilherinneringen deel. Voor mij is zeilen dan ook geen sport, maar echt a way of life. Alles 

wat ik heb geleerd als topsporter – omgaan met tegenslag, samenwerken, keuzes maken – gebruik ik nog 

dagelijks in mijn werk en leven. Als ik even niet weet wat ik moet doen, stel ik mezelf de vraag: hoe zou ik dit in 

de boot oplossen? Dit zou ik Finn ook graag meegeven. 

 

Toen Rogier en Elmar me vroegen of ik penningmeester wilde worden, hoefde ik niet lang na te denken. Niet 

alleen vanwege de vriendschap, maar vooral omdat ik iets wil terugdoen. Ik wil niet alleen Finn, maar ook 

zoveel mogelijk andere kinderen stimuleren om plezier te beleven aan het zeilen. Om te leren, te groeien, 

vrienden te maken en herinneringen op te bouwen. 

 

De OCN is een financieel gezonde club, en ik zal mijn best doen om dat zo te houden. Maar mijn échte ambitie 

ligt in de breedte: meer kinderen het water op krijgen, de drempel verlagen, en ze laten ontdekken hoeveel 

plezier en levenslessen het zeilen kan opleveren. Daar draag ik graag mijn steentje aan bij. 

 

 

 

 

 

 



 
 
Voorstel nieuwe Comissaris Regio (Combi-regio’s en Breedtesport) : Jan-Willem Harwijne 

 

 
 

Beste zeilers, coaches, ouders, 

 

Voor mij is de OCN alweer in 1991 afgesloten na met Ben Ainsley op het WK achter in de Goldfleet te hebben 

gedobberd. Twee weken later heb ik op de Open Engelse mijn hart opgehaald en werd ik 2e dankzij harde wind. 

Met o.a. Rob Sepers en Conny Harwijne, de coach van Wereldkampioen Lisa Westerhof heb ik via de Optimist 

de basis gelegd als Sailor for Life. 

 

Ik ben Jan-Willem Harwijne, zeiler van Optimist, Laser, Melges24, J22, F18, Diam24 en wat voorbijkomt, maar 

vooral wedstrijdzeiler. Opgegroeid op Elfhoeven, Reeuwijk onderdeel van Regio Combi Rotterdam, maar nu 

woonachtig in Haarlem. Ik denk dat ik op bijna al het water in Nederland heb gezeild en op de hotspots buiten 

Nederland. Nu duik in een rol als facilitator voor mijn drie kinderen Sacha, Cecile en Jack. Sacha is net 11 jaar en 

zeilt met veel plezier in Combi Amsterdam. Ook is hij dit jaar op de Easter Regatta en Dutch Youth Regatta te 

vinden. Ik ben net zo lief een plassen-zeiler als op het IJsselmeer, Zeeland of de Kustwateren en hoop dat 

plezier ook door te geven. 

 

Als medeorganisator van Pinkster Combi Haarlem ben ik in het voorzitterschap van Combi Amsterdam gerold. 

Met een frisse blik is het Combi Regelement van 2018 geëvalueerd en hebben wij in het jubileumjaar 2024 een 

pilot gedraaid mede op basis van Het Rapport Instroom Jeugd Wedstrijdsport. Als gevolg daarvan ben ik ook lid 

van het Platform Wedstrijdsport voor de jeugdklassenorganisaties. 

 

De ambities in Nederland liggen hoog en er zijn succesvolle Olympische Spelen achter de rug. Daarnaast 

bestaat nog een wereld vol mogelijkheden als zeiler. Daarom ligt mijn aandacht vooral bij de instroom en 

doorstroom jeugd wedstrijdsport. 

 

Ik ben geen professional, coach of trainer, maar gewoon een werkende ouder van jeugdzeilers in de Optimist, 

met een groot hart voor wedstrijdzeilen en jeugdsport. Door mijn netwerk denk ik een positieve bijdrage aan de 

OCN, Combi en het Watersportverbond te kunnen leveren. 

 

Voor de OCN wil ik de Regio’s, bekend als Combi, samenbrengen en het beleid en de structuur voor de breedte 

verder ontwikkelen bij de OCN. 

 

Met sportieve groeten, 

 

Jan-Willem Harwijne 

voorzitter Combi Amsterdam 

beoogd bestuurslid OCN Regio 

Platform Wedstrijdzeilen lid Jeugdklassen 

Jeugdcommissie Haarlemsche Jachtclub 


